
les de l'Ascensió 
programar anualment unes represen
tacions itinerants als barris, sense re
córrer, lògicament, a obres difícils ni 
elitistes? I que ei Cicle amb reformes 
intel·ligents durés tot l'any? Segur que 
ens diran, però si no hi ha ni Teatre! 
Cal fer un esforç! 

3.— Tenim un FESTIVAL INTERNA
CIONAL DE MUSICA. El problema bà
sic del qual és a la pràctica l'assistèn
cia d'un públic nombrós. 

. — Tenim llocs per esports, però 
només es fan servir per competicions. 
Una acció esportiva equilibrada ens 
és més necessària que mai. 

5.— Hi havia hagut una Fira d'Ar
tesania. Potser pecava d'exhibicionis
ta. Per què no pensar en tallers als 
Barris: Escoles itinerants de les arts 
populars? 

6.— Hi han hagut unes setmanes 

La Comissió de Cultura de l'Ajunta
ment estaria en condicions d'assumir 
una tasca de promoció de tot això? 

Els punts negres 
de les 
Festes de TAscensió 

L'improvització no ha estat pas pro
blema. Els granollerins siguin quins 
siguin a l'hora de divertir-se es pinten 
sols. 

A la Gran Paella del Barri de Sant 
Miquel amb una gernació impressio
nant, hi havia gent de Montmeló, de 
Montornès, de Canovelles i veïns de 
tot arreu, es veieren a punt de sortir 
engalanats amb uns escamarlans de 
corbata. 

Una proposta de fira «underground», 
el dissabte dia 19 de maig, omplí la 
Porxada i encontorns d'una perversa 
tufarada de sardines. 

Potser aquest no era el lloc adient, 
no per la tufarada si no pel lloc, on 
hi circula poc aire. 

Ni la festa ni el tiberi estan renyits 
amb les bones maneres. 

La primera edició del programa ofi
cial de les Festes estava cosit d'er
rors gramaticals. 

Que nosaltres sapiguem, aquestes 
no han estat pas les primeres festes 
de l'Ascensió de la Democràcia. La 
democràcia, semre curta s'ha assajat 
altres vegades en aquest país. Si l'ex
pressió «Ascensió de la democràcia» 
té un altre sentit, aleshores no hem 
dit res. Callem. 

ooOoo 
Esperem l'any vinent. Amb més 

temps i la col·laboració de tots en
cara poden sortir millor. 

Montserrat Ponsa 
Joan Colomé 

La improvització no ha estat pas problema 

de Cinema innòcues i disbauxadores. 
Les setmanes han passat, però el ci
nema queda. Què es pot fer per 
aquest camí? 

En el fons hi ha un problema de par
ticipació, però les Entitats de Grano
llers demostren prou fortalesa, aques
tes Fires 79 en són una prova, perquè 
pensin en obrir-se a una participació. 
Els resultats ara poden semblar utò
pics, però pensem que els resultats 
grassos o minsos hi seran. 

Blindem la seva porta 

en 6 hores 

Hí col·loquem 

1 planxa d'acer 

1 pany anti-robo amb 

10 punts de tancament 

Segures impossibles d'obrir 

arnb claus falses, rossinyol, etc 

Truque al 8 7 0 0 8 27 
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